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ZAB.0012.4.2.2023 
 

Protokół nr 24/23 
z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Rozwoju  

z dnia 27 czerwca 2023 roku 
 
 

1)  Otwarcie obrad Komisji. 
  
Pan Bogdan Domżalski - Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Rozwoju w dniu 
27 czerwca 2023 roku o godzinie 9:00 otworzył obrady Komisji Infrastruktury i  Rozwoju. 
Powitał członków Komisji oraz Pana Tadeusza Wiśniewskiego – Dyrektora Powiatowego 
Zarządu Dróg we Włocławku z siedzibą w Jarantowicach, Panią Elżbietę Polak – Kierownika 
Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Ewidencji Gruntów i Budynków w Wydziale 
Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami.                                  
Lista zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  
 
2)  Stwierdzenie quorum.  
 
Przewodniczący Komisji na podstawie listy obecności stwierdził, że w obradach uczestniczy 
4 radnych, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 5 osób stanowi wymagane 
quorum, a zatem obrady są prawomocne. 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 
3)  Przyjęcie porządku obrad.  
 
Przewodniczący Komisji poinformował radnych, iż wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu 
Komisji otrzymali porządek obrad w brzmieniu: 
I część: 

1) Otwarcie obrad Komisji. 
2) Stwierdzenie quorum.  
3) Przyjęcie porządku obrad. 
4) Przyjęcie protokołu nr 23/23 z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Rozwoju z dnia 

23 lutego 2023 r. 
5) Informacja na temat stanu obiektów stanowiących własność powiatu. 
6) Sprawozdanie z realizacji zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie 

2022/2023.  
7) Informacja Zarządu Powiatu na temat stanu realizacji zadań drogowych na terenie 

Powiatu Włocławskiego oraz zamierzeniach inwestycyjnych i remontowych 
planowanych w 2023 r.  

8) Informacja Zarządu Powiatu we Włocławku o postępie prac w zakresie regulacji stanu 
prawnego gruntów zajętych pod drogi powiatowe. 

9) Sprawy różne. 
10) Zamknięcie obrad Komisji. 

II część: 
Posiedzenie wyjazdowe dotyczące wizji terenów inwestycyjnych i stanu dróg powiatowych 
 
Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem porządku obrad i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 4  
Przeciw – 0  



2 

Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła porządek obrad komisji. 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
 

4) Przyjęcie protokołu nr 23/22 z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Rozwoju z dnia 
23 lutego 2023 r. 
 

Przewodniczący Komisji poinformował, iż z posiedzenia komisji został sporządzony 
protokół. Protokół był do wglądu w Kancelarii Przewodniczącego Rady. Przewodniczący 
Komisji zapytał radnych czy mają uwagi do protokołu? Radni nie wnieśli uwag. 
Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu i przeprowadził procedurę 
głosowania.  
Wyniki głosowania: 
Za – 4 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że protokół 
nr 23/23 z dnia 23 lutego 2023 roku został przyjęty.  
 

5) Informacja na temat stanu obiektów stanowiących własność powiatu. 
 
Przewodniczący Komisji poinformował, że w informacji podane są dane: prace remontowe, 
jakie zostały wykonane w jednostce w 2022 r., prace jakie zostały zaplanowane na rok 2023, 
prace konieczne do wykonania w jednostce w najbliższym czasie.  
Przewodniczący Komisji zapytał radnych czy mają uwagi, pytania? Radni nie zgłosili uwag. 
Przewodniczący zapytał, kto jest za przyjęciem informacji i przeprowadził procedurę 
głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 4 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła Informację na temat stanu obiektów stanowiących własność powiatu. 
Informacja na temat stanu obiektów stanowiących własność powiatu stanowi załącznik nr 4 
do niniejszego protokołu. 
 

6) Sprawozdanie z realizacji zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie 
2022/2023.  

 
Przewodniczący Komisji powiedział, że sprawozdanie radni otrzymali na piśmie. Jest  
obecny na sali Pan dyrektor Tadeusz Wiśniewski. Przewodniczący otworzył dyskusję. 
Radni nie podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za przyjęciem sprawozdania 
i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 4 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła  Sprawozdanie z realizacji zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie 
2022/2023.  
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Sprawozdanie z realizacji zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie 2022/2023 
stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
 

7) Informacja Zarządu Powiatu na temat stanu realizacji zadań drogowych na terenie 
Powiatu Włocławskiego oraz zamierzeniach inwestycyjnych i remontowych 
planowanych w 2023 r.  

 
Przewodniczący Komisji powiedział, że zadania inwestycyjne są szczegółowo wymienione 
w materiale przesłanym na dzisiejsze posiedzenie komisji. Czy odnośnie tych inwestycji są 
pytania? Na każdej sesji radni analizują szczegółowo zadnia inwestycyjne i remontowe.   
Przewodniczący powiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to zapytał, kto jest za 
przyjęciem informacji i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 4 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła Informację Zarządu Powiatu na temat stanu realizacji zadań drogowych na terenie 
Powiatu Włocławskiego oraz zamierzeniach inwestycyjnych i remontowych planowanych 
w 2023 r.  
Informacja Zarządu Powiatu na temat stanu realizacji zadań drogowych na terenie Powiatu 
Włocławskiego oraz zamierzeniach inwestycyjnych i remontowych planowanych w 2023 r. 
stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  
 
8) Informacja Zarządu Powiatu we Włocławku o postępie prac w zakresie regulacji 
stanu prawnego gruntów zajętych pod drogi powiatowe. 
 
Przewodniczący Komisji powiedział, że informacja dotyczy szeroko pojętej regulacji 
gruntów pod drogami powiatowymi,  regulacji stanu prawnego. Działania były prowadzone 
równolegle na 6 płaszczyznach, tj.: komunalizacja, nabywanie mienia osób prywatnych, 
ostateczna regulacja stanu prawnego, przeprowadzanie podziałów nieruchomości 
niezbędnych do dalszej regulacji stanu prawnego gruntów pod drogami powiatowymi, 
przygotowanie 3 inwestycji w ramach ustawy ZRID, dokonywanie zmian w ewidencji 
gruntów polegające na ujawnieniu lub wykreśleniu PZD jako zarządcy dla działek leżących 
pod drogami.    
Przewodniczący Komisji zapytał radnych czy mają jakieś uwagi? 
Radni nie wnieśli uwag.  
Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem informacji i przeprowadził procedurę 
głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 4 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła informację Zarządu Powiatu we Włocławku o postępie prac w zakresie regulacji 
stanu prawnego gruntów zajętych pod drogi powiatowe. 
Informacja Zarządu Powiatu we Włocławku o postępie prac w zakresie regulacji stanu 
prawnego gruntów zajętych pod drogi powiatowe stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 
protokołu. 
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9) Sprawy różne  
 

Przewodniczący Komisji zapytał radnych czy w tym punkcie porządku obrad chcieliby 
zabrać głos, przedstawić wnioski?  
Radny Wojciech Zawidzki zadał pytanie w sprawie ul. Targowej w Brześciu Kuj. Czy jest 
tam planowany remont?  
Dyrektor PZD powiedział, że to jest krótki odcinek, ok. 180 m. Obecnie remontowana jest 
droga w Polówce, ul. Mickiewicza.  PZD o tym wie, że jest potrzeba remontu i ma na to 
pewien pomysł, ale to zależy też od tego jak pójdzie przetarg na rekonstrukcje dróg. 
Oficjalnie w planie nie ma tego remontu, jednak PZD ma to na uwadze. 
Radny Wojciech Zawidzki zapytał o rekonstrukcję dróg powiatowych. 
Dyrektor PZD powiedział, że zaczynało się od powierzchniowego utrwalenia, na które 
dyrektor nie wyraził zgody, bo to jest duże ryzyko, a dotyczy to najważniejszych dróg 
w powiecie. Potem miały być mikrodywaniki, ale okazało, że jeżeli chodzi o firmy to są 
krajowe firmy, że nikt prawie nie potrafi tego zrobić, nie ma konkurencji w tym, a więc i cena 
poszła w górę. Skończyło się na 3 centymetrowym dywaniku na tych drogach. Dwóch 
projektantów robi projekty na 4 drogach. Obecnie jest etap odbierania tych dokumentacji. 
W przyszłym tygodniu będzie ogłoszony przetarg na rekonstrukcje dróg. To są cztery drogi, 
tj.: Wieniec, Mostki – Kowal., Lubień Kuj. - Chodecz i Kruszyn - Choceń. Do wykonania jest 
240 tysięcy metrów kwadratowych. Jest to potężna robota, dlatego dzieli się ją na dwa 
zadania, na dwie części i będą zbierane dwie oferty.  
Przewodniczący Komisji powiedział, że sytuacja z drogą Lubień Kuj. – Chodecz jest taka, 
że to zadanie było wykonywane już chyba 12 lat temu. Na całej długości drogi są podłużne 
spękania, zaczynają się robić malutkie wyrwy. Ta rekonstrukcja byłaby bardzo potrzebna.   
Dyrektor PZD powiedział, że na zadanie było przeznaczone  7-8 mln zł. Jest jednak obawa, 
że koszt będzie wyższy. Na pewno wszystkie 4 docinki wymagają tej rekonstrukcji.  

 
10) Zamknięcie obrad Komisji 

 
Przewodniczący Komisji w związku ze zrealizowaniem porządku obrad w dniu 27 czerwca 
2023 r. o godzinie 9:30 zamknął posiedzenie Komisji Infrastruktury i Rozwoju Rady Powiatu 
we Włocławku. 
Przewodniczący Komisji powiedział, że komisja przystąpi teraz do II części posiedzenia, tj. 
posiedzenia wyjazdowego dotyczącego wizji terenów inwestycyjnych i stanu dróg 
powiatowych 
 

  Przewodniczący Komisji 
  Infrastruktury i Rozwoju  
 
      Bogdan Domżalski  
 

    Sekretarz Komisji  
Infrastruktury i Rozwoju  
 
    Anna Kozłowska  
 
 
 
 
Ze Starostwa Powiatowego protokołowała: 
Katarzyna Dąbrowska – Czerwińska …… 


